
Bestyrelsesmøde den 15. jan 2009 
 

 
1. Godkendelse af dagsorden -dagsorden er godkendt 
1.a Formanden bød Birgitte, som er bestyrelsesmedlem i Sdr. Vedby Huse velkommen, idet vi 
gerne vil indlede et samarbejde med området.  
 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde –  
Referatet godkendt, dette punkt vil bortfalde fremover, idet referatet vil blive godkendt forinden 
mødet sluttes.  
 
3. Opfølgning på SEAS NVE – Yousee –  
Vi kan konstatere at der på nuværende tidspunkt er tilmeldt ca. 30 medlemmer til Fibernet.  
 
Der er forespurgt om der var mulighed for, at man kan gå sammen om at vælge udbydere, og derved 
opnå rabat. Bestyrelsen tror ikke at det er en farbar vej, da folk gerne vil have mulighed for at vælge 
frit, når nu chancen er der.  
 
Vedr. lovligheden af salget af fællesantennen, vi følger sagen i Esbjerg meget tæt, de har opnået fri 
proces, vi håber på at denne sag kan danne præcedens. 
 
Ved overgang til fibernet - Grundejerforeningen kontakter SEAS NVE med henblik på at få en 
tidsplan, således at alle, der har tilmeldt sig fibernet, får opsagt i tide. 
 
4. Fastelavnsfest – tilrettelæggelse heraf 
Det er fastelavn den 22. februar  -  vi har fået lov til at holde fastelavnsfesten  i Falsters Lilleskoles 
gymnastiksal – festen afholdes søndag den 22. februar kl. 10.00  - på adressen: Hegnetvej, Falsters 
Lilleskole.  
 
Indbydelse udsendes – seneste frist for tilmelding er den 7. februar 2009, Bestyrelsen forbeholder 
sig ret til at afmelde – såfremt der ikke er tilmeldinger nok. 
  
5. Vejprojekt - opdatering -  
Grundejerforeningen har bedt SEAS NVE om at koordinere med Kommunen omkring slidlag og 
gravearbejde .  
 
6. Omfartsvej – opdatering – 
 Der har været skrevet en del i aviserne, Ommerudvalget har påpeget fordele og ulemper – til alle 
implicerede. Ommerudvalget forventer at få respons fra Trafikministeriet i løbet af foråret.   
 
7. Eventuelt 
Kommunen vil blive kontaktet, idet vil blive  er ved at blive invaderet af råger i området langs 
cykelstien samt hele vejen langs Prinsholmvejen ved golfbanen. Vi vil kontakte Kommunen og 
sidenhen evt. Folketidende omkring dette emne evt. sammen med Golfklubben. 
 
Vi vil kontakte kommunen, idet vi ønsker fartbegrænsning fra Sydtoftevejen  ind til Folemarken 
 



Bestyrelsen har modtaget et skema fra John Kuszon, som vi håber at vi kan lægge på hjemmesiden, 
således at hver enkelt kan downloade dette skema, således at man kan holde regnskab med  sit  
energiforbrug (el vand og varme). 
 
Vi vil bede kommunen om at renholde cykelstien fra Folkedanserhuset til Sdr. Vedby Skovvej.  
 
Loppemarked:   
Vi ønsker at holde dette loppemarked samme dag som Idestrup, datoen udmeldes senere på 
hjemmesiden samt i skabet. 
 
Sommerfest:  
I år agter vi at afholde sommerfesten i vort område, tidspunktet planlægges til at være i   august. 
 
John Kuszon har gjort Bestyrelsen opmærksom på, at Guldborgsund Kommune har et katalog, hvor 
man kan se forskellige typer bænke, vi vil ansøge om at få stillet et par bænke op i vort område.    
. 
For referatet  
Conny Hansen 
Referatet godkendt 15.01.2009 / Bestyrelsen alle var til stede undtagen René. 
 


